
jeg er gået fra 30-40 cigaretter om dagen til at dampe med 11mg nikotin. 

følge virkningerne er store,  

jeg har meget nemmere ved at trække vejret 

jeg lugter ikke af røg når jeg kommer ind til mine børn 

min smag og lugtesans er kommet tilbage 

hoster ikke ret meget mere. 

 

jeg synes det er trist at man er villig til forbyde et produkt som åbenlyst hjælper mange (også de 

passive rygere) uden at have et videnskabeligt grundlag. 

 

lovforslag. 

at forlange 6 måneders karantæne på alles produkter er det samme som at bede om at lukke og 

smide alle tingene på genbrug (hvis de må afleveres der) 

godkendelses pris er fuldstændig vanvittig og ses som en ren modstand mod damp 

 

selvfølgelig skal det være forbudt at sælge til unge under 18 år 

fornuftigt at sætte en maks nikotin grænse omkring 10mg  
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